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Vragen van het lid Ten Broeke (VVD) aan de Minister van Buitenlandse Zaken 
over het mogelijk bestaan van een Nederlandse nepambassade in Ghana 
(ingezonden 6 december 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Mogelijk Nederlandse nepambassade in 
Ghana»?1 

Vraag 2
Kunt u reeds bevestigen of er naast een Amerikaanse nepambassade een 
Nederlandse nepambassade operationeel is geweest in Ghana? Zo nee, wordt 
er nog onderzoek gedaan naar deze kwestie? In welk stadium bevindt zich dat 
onderzoek? 

Vraag 3
Hoe is deze Nederlandse nepambassade aan het licht gekomen? Is de 
nepambassade inmiddels ontmanteld? Graag een toelichting. 

Vraag 4
Heeft de Nederlandse regering contact gehad met het Amerikaanse Depart-
ment of State over deze ontdekking? Is bijvoorbeeld bekend hoe lang de 
Nederlandse nepambassade in bedrijf was? 

Vraag 5
Worden dezelfde personen met Turkse en Ghanese achtergrond verdacht als 
in het Amerikaanse geval?2 

Vraag 6
Indien er inderdaad sprake is geweest van een Nederlandse nepambassade, 
welke activiteiten zijn daar dan ontplooid? Graag een toelichting. 

Vraag 7
Welke mogelijke gevolgen vloeien voort uit deze activiteiten, niet in de laatste 
plaats voor de Nederlandse veiligheid? Hoe groot is bijvoorbeeld het risico 
dat Nederlandse visa of andere documenten in handen zijn gevallen van 

1 http://www.ad.nl/dossier-nieuws/mogelijk-nederlandse-nepambassade-in-ghana~a6522abd/
2 http://www.reuters.com/article/us-ghana-usa-crime-idUSKBN13T0GQ
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personen met kwade bedoelingen, die daardoor een (nog grotere) bedreiging 
vormen? 

Vraag 8
Hebben de Ghanese autoriteiten reeds op de ontdekking gereageerd? Hoe 
kan het dat deze criminele operatie pas zo laat is ontdekt? Is er met de 
Ghanese autoriteiten gesproken over maatregelen om te voorkomen dat dit in 
de toekomst weer kan gebeuren?
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